
   

 

   
 

Skånes Orienteringsförbund 
  
 

Protokoll 3/2025 
Styrelsemöte 2025-03-17 efter extra årsmötet 

Plats:  Digitalt via Teams 
Närvarande: Sven-Inge Svensson, Roger Klotz, Håkan Axelsson, Magnus 
Orrhede, Pesho Hedberg, Cecilia Widén, Robert Lood och Joel Börjesson 
Eriksson 

 
  § 27    Mötets öppnande och presentation 
  Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet 
  § 28    Fastställande av dagordning 
  Dagordningen fastställdes 
  § 29    Val av protokolljusterare 
  Roger Klotz utsågs att justera protokollet  
  § 30    Föregående styrelsemötesprotokoll 2/2025 och årsmötesprotokoll 
  Diskussion kring underskrift av fakturor och hur arbetsgången ser ut. Joel tar på sig att kontrollera 

samtliga behörigheter till nästa möte och informerar då om hur arbetsgången ska vara.  
  § 31    Komplettering av styrelseledamöternas ansvarsområde 

Cecilia Widén går in som styrelsens kontaktperson för ungdomskommittén tillsammans med Mats 

Orrhede. Pesho Hedberg går in som styrelsens kontaktperson för MTBO sektionen.  

Roger Klotz fortsätter som kontaktperson för PreO sektionen 
  § 32    Styrelsemötesdagar 2025 

Fysiskt möte 9 april på kulturhuset Anders i Höör och 26 maj digitalt styrelsemöte. Två nya datum 

bestäms i samband med det.  
  § 33    Vårträff 21/5, program och mötesplats 

Förslag på att förlägga träffen till Höör då det ligger strategiskt i Skåne.  

Föreslaget på innehåll till träffen:  

• Arvsfondens besked och projektidéer.  

• Rehns BK arbetar med ett projekt via allmänna Arvsfonden där de riktar sig till 65+. 

De vill gärna komma till Skåne och berätta om sitt arbete.  

• Eventuellt föreläsning av Stefan Malmström, vilka drivkrafter gör att en framgångsrik 

orienterare kan dras in i Scientologi eller annan nedbrytande verksamhet.  

• Rekrytering, hur lockar vi unga till orientering och hur behåller vi dem när de blir 

juniorer?  

  § 34    Ekonomisk ställning 
  Medlemsavgifterna kan faktureras när årsmötesprotokollet är klart. Likviditeten bedöms räcka 

några månader till. 



   

 

   
 

  § 35    Personalläge 
  Joel Börjesson Eriksson arbetar 50% för SkOF 

Robert Lood arbetar 40% för SkOF samt 20% för Hässleholms OK 
  § 36    Projektansökan 

Flera och mera – Vi har tilldelats handläggare från Allmänna Arvsfonden. Två beslutsmöten för 

projekt är planerade till april och juni. Besked ges vid ett av dessa två tillfällen. Beslut togs att 

ansökan ska anpassas till Postkodsstiftelsens mall och förberedas att skickas in vid ett negativt 

besked från arvsfonden.  

  § 37    Ledarutbildning 
  Sven-Inge har deltagit i SOFTs digitala ledarutbildning och tycker att den var bra. Han uppmanar 

övriga att studera utbudet på SOFTs utbildningsportal. 
  § 38    Inkomna skrivelser 
  - 
  § 39    Övriga frågor 
  - 
  § 40    Rapporter, ordförande, kommittéer och konsulent 
  - Ungdom 
  Förberedelser inför USM och ungdomsserien. Hemsidan är uppdaterad.  
  - Junior/utveckling: 
  Vinterläger har genomförts i Simrishamn parallellt med ungdomslägret i Åhus. Utvecklingsgruppen 

har även genomfört en givande träningsdag i Karlshamn och fler aktiviteter är planerade.  
Tävling: 
Det har inkommit kritik mot att det arrangeras för få tävlingar vårsäsongen 2025 och en 

uppmaning till fler, men enklare arrangemang har utgått till klubbarna. Frosta OK har sedan dess 

tillkommit med en tävling under påskveckan. Styrelsen noterade att Frosta OKs tävling är listad 

som närtävling. Joel kollar med dem att det är korrekt. Mallar för att skapa PM och inbjudan till 

tävlingar finns nu uppdaterad på hemsidan. 
 

Håkan Axelsson förslår att styrelsen inför nästa möte tar kontakt med Magnus Jonasson som 

redogör hur tävlingskalendern ser ut inför 2026. Syftet är att vara proaktiva och kunna täppa till 

luckor i kalendern om det saknas tävlingar under säsongen.  

 

En ansökan om att arrangera USM 2028 har inkommit från Hjärnarps OL och Helsingborgs SOK. 

SkOF ska yttra sig på ansökan till SOFT. SkOF´s styrelse ser positivt på ansökan.  

  - MTBO: 
Kommande tävling i Svenska cupen är ett samarrangemang mellan Tormestorp, Hässleholm och 

Lund. Malin Ågren är drivande och har tillsammans med kommitteen samordnat 



   

 

   
 

tävlingsprogrammet under våren med angränsande distrikt. Möjlighet att låna kartställ för att testa 

på finns på plats.  
  - PreO: 

Stor-tävlingen PreO Syd arrangeras om två veckor 28–30 mars av klubbarna FK Göingarna, 

Härlövs IF, OK Pan-Kristianstad och Andrarums IF.  
  - Kart/Mark: 

Andrarum IF har fått besked från Länsstyrelsen att de måste söka dispens från 

terrängkörningslagen inför deras tävlingar Andrarums 3-kvällars. Andrarum IF har också drabbats 

av begränsningar på tillgång till övningsfälten där Försvarsmakten inte vill ge besked längre än 6 

månader i taget. Jens Sörvik och ordförande Sven-Inge Svensson har haft kontakt med SOFT´s 

markansvarige Joakim Ingelsson som ska lyfta såväl frågan om militära övningsfält som 

naturreservatsbestämmelser på central nivå. 
  Hittaut/Unga hittar ut: 

Roger uppmanar att vi i samband med vårträffen presenterar en sammanfattning av Unga Hittarut 

som varit ett av Skånes största orienteringsrelaterade projekt. Den stora satsningen och de 

positiva resultaten från detta bör uppmärksammas mer.  
   

Länsstyrelsen Skåne har nu lämnat tillstånd till klubbarnas gemensamma 

tillstånds/dispensansökan för att arrangera Hittaut i naturreservat under säsongen 2025. 

Föreningarna som berörs av tillståndet är OK Pan Kristianstad, Ringsjö OK, Eslövs FK, 

Simrishamns OK och Hässleholms OK.  

  - Kansli: 
Rapportering av hur stödet från RF-SISU använts är genomförd.  
§ 41   Nästa Styrelsemöte 
Fysiskt möte 9:e april i Höör  

  § 42   Avslutning 
  Ordförande tackade deltagarna och avslutade mötet 
 

 

 

Robert Lood, Sekreterare        Sven-Inge Svensson, Ordförande      Roger Klotz, justerare 
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